

Title (en)

System for the supply and evacuation of drinking and waste water, especially for partition walls of an exhibition booth.

Title (de)

Ver- und Entsorgungssystem für Trink- und Abwasser insbesondere in Messestandtrennwänden.

Title (fr)

Système d'alimentation et d'évacuation pour eau potable et eaux usées, en particulier pour des parois de séparation d'un stand d'exposition.

Publication

EP 0075090 A1 19830330 (DE)

Application

EP 82106839 A 19820728

Priority

DE 3137167 A 19810918

Abstract (en)

System for the supply and evacuation of drinking and waste water, which system is integrated into partition walls of an exhibition booth. The supply (16) and the evacuation (1) conduits are laid without incline, but, due to the appropriately large rectangular cross-section of the evacuation conduits, a hydraulic pressure head sufficient to discharge the waste water can build up therein. The conduits form a base strip of the partition walls of the exhibition booth and have an array of connection points (9, 17) for sanitary installations. <IMAGE>

Abstract (de)

Ver- und Entsorgungssystem für Trink- und Abwasser, welches System in Messestandtrennwände (4) integriert ist. Die Ver- (16) und Entsorgungsleitungen (1) sind ohne Gefälle verlegt, durch entsprechend hohen Rechteckquerschnitt der Entsorgungsleitungen kann sich aber in ihnen eine für den Abwasserablauf ausreichende hydraulische Druckhöhe aufbauen. Die Leitungen bilden einen Sockelstreifen der Messestandtrennwände mit einem Raster von Anschlußpunkten (9, 17) für Sanitäreinrichtungen.

IPC 1-7

E03C 1/01; E04H 1/12; E04C 2/52

IPC 8 full level

E03C 1/01 (2006.01); **E04C 2/52** (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/01 (2013.01); **E04C 2/521** (2013.01); **E04H 1/1272** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2856851 B1 19791025 - VAHLBRAUK KARL HEINZ
- [A] FR 1433250 A 19660325 - SERBI A G
- [A] DE 2915383 B1 19800604 - VAHLBRAUK KARL HEINZ
- [A] FR 2036877 A1 19701231 - FILLIOS JEAN
- [A] US 3765036 A 19731016 - DYKSTRA D

Cited by

EP0480296A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0075090 A1 19830330; DE 3137167 A1 19830331; DE 3137167 C2 19881006

DOCDB simple family (application)

EP 82106839 A 19820728; DE 3137167 A 19810918